
PROTOKÓŁ nr XLVII/2018 

z sesji Rady Gminy Opatów odbytej dnia 4 września 2018 roku 

w sali remizy OSP w Opatowie 

Godzina  rozpoczęcia 14
00

, godz. zakończenia 16
30 

Na 15 radnych obecnych na sesji 15 radnych 

Obecni na posiedzeniu:  

1.Wójt Gminy – Bogdan Sośniak   

2.Sekretarz Gminy – Jerzy Szyja   

3. Skarbnik Gminy – Zbigniew Kowalik  

4.  Radny Powiatowy – Tomasz Jeziorski  

5.  Przedstawiciel Izby Rolniczej – Halina Szyjka 

6.  Przedstawiciel Izby Rolniczej – Leszek Balcerzak 

7. Radca Prawny – Wanda Balas 

8. Inspektor UG – Krystyna Jędrycha 

9. Sołtysi  wg listy obecności załączonej do protokołu 

10. Radni wg listy obecności załączonej do protokołu 

O terminie posiedzenia radni zostali powiadomieni pisemnie. 

Porządek  obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności  

2. Przedstawienie porządku obrad  

3. Przyjęcie protokołów   z poprzednich   sesji  

4. Informacja Wójta Gminy o bieżącej działalności miedzy sesjami  

5. Interpelacje i zapytania radnych i sołtysów  

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. zmian w budżecie na 2018 rok  

b. ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

na terenie   Gminy Opatów 

c. zasad usytuowania miejsc sprzedaży  podawania napojów alkoholowych na 

terenie Gminy Opatów 



d. przyjęcia „Planu odnowy miejscowości Iwanowice Małe na lata 2018-2020” 

e. regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

f. wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości na rzecz Gminy 

Opatów 

g. ustalenia zasad sprzedaży lokali mieszkalnych i nieruchomości 

zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi stanowiących 

własność gminy Opatów na rzecz najemców i warunków udzielenia bonifikat 

7.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i sołtysów.  

8. Sprawy bieżące  

9. Zakończenie XLVII zwyczajnej sesji Rady Gminy Opatów. 

 

 Przebieg posiedzenia: 

Ad-1.  

Otwarcia  sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy – Witold Łacny, powitał 

wszystkich zebranych i na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność 

sesji. 

Ad-2.  

Proponowany porządek  obrad wraz został zatwierdzony jednogłośnie.  

Ad-3. 

Protokół z  sesji Rady Gminy z dnia   26  czerwca 2018r    został  przyjęty   

jednogłośnie, bez uwag 

Ad-4 i Ad-5. 

Informacja Wójta Gminy o bieżącej działalności miedzy sesjami : 

- trwa budowa kanalizacji sanitarnej w Iwanowicach Dużych, do zakończenia 

zostało 2 miesiące.  

- podpisano umowę na wykonanie kanalizacji sanitarnej na ul. Nadrzecznej w 

Opatowie oraz  na ul. Miodowej  i ul. Zwierzynieckiej w Iwanowicach Małych 

- II edycja programu   Usuwanie azbestu został zakończony.   



- przeniesiono Gminną Bibliotekę Publiczną w Opatowie do budynku po Szkole 

Podstawowej w Opatowie. 

- zadania drogowe  zakończone i odebrane, drogi , które robi powiat są w trakcie 

realizacji.  

- imprezy gminne, które się odbyły w naszej gminie oraz o imprezie 

widowiskowej  – rekonstrukcja historyczna na Górze opatowskiej , która 

odbędzie się 8 września br.  

Wójt Gminy zaapelował o wywieszenie flag narodowych od soboty 8.09.br  aż 

do dnia 11 listopada br. w związku z setną  rocznicą odzyskania niepodległości.  

Ad-6  

 

a. Uchwała Nr 207/XLVII2018 w sprawie zmian w budżecie na 2018r. 

Zmiany radni otrzymali na piśmie: 

 

Uchwała została podjęta  jednogłośnie 

 

Sekretarz Gminy Jerzy Szyja wyjaśnił, że w związku ze zmianami w ustawie o 

wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi , Rada Gminy 

może podjąć dot. ilości i miejsc usytuowania punktów sprzedaży alkoholu 

uchwały  poprzedzone konsultacjami społecznymi . 

 Po konsultacjach uzyskano opinie pozytywną. 

 

b. Uchwała Nr 207/XLVII2018 w sprawie  ustalenia maksymalnej liczby 



zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie   Gminy Opatów 

Uchwała została podjęta  jednogłośnie 

 

c. Uchwała Nr 208/XLVII2018 w sprawie  zasad usytuowania miejsc sprzedaży  

podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Opatów 

Uchwała została podjęta  jednogłośnie 

 

Obecna na posiedzeniu Pani Halina Szyjka zgłosiła problem przesiadywania 

przed sklepami osób  pijących alkohol na miejscu do późnych godzin nocnych. 

Sekretarz wyjaśnił,  że alkohol można spożywać tylko tam gdzie jest sprzedaż 

gastronomiczna, jeżeli zauważy  problem taki  w miejscu sprzedaży detalicznej 

trzeba to zgłosić na policję.    

 

d. Uchwała Nr 209/XLVII2018 w sprawie  przyjęcia „Planu odnowy 

miejscowości Iwanowice Małe na lata 2018-2020” 

Wójt wstępnie wyjaśnił przyczyny przygotowania projektu uchwały.   

„Plan Odnowy miejscowości Iwanowice Małe na lata 2018 - 2020" powstał w 

wyniku dyskusji i oczekiwań mieszkańców wsi Iwanowice Małe. Za 

najistotniejszy cel mieszkańcy Iwanowic Małych uważają przebudowę drogi 

gminnej, która wpłynie na podniesienie jakości komunikacji oraz poprawę 

poziomu ochrony środowiska naturalnego.  

Kolejnym oczekiwaniem mieszkańców jest modernizacja remizy OSP i 

przekształcenie jej na Wiejskie Centrum Kultury, wraz z zagospodarowaniem 

terenu wokół remizy z przeznaczeniem na organizowanie wiejskich imprez 

plenerowych oraz stworzenie placu rekreacyjno-zabawowego dla dorosłych i 

dzieci. 

Mając na uwadze powyższe cele, zasadnym jest podjęcie przez Radę Gminy 

uchwały  o przedłożonej treści. 

 



Uchwała została podjęta  jednogłośnie 

 

e. Uchwała Nr 210/XLVII2018 w sprawie  regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków 

Wójt Gminy  wyjaśnił,  że w związku ze zmianami w przepisach prawa  

zaistniała potrzeba ponownego  podjęcia uchwały  sprawie regulaminu . 

Projekt regulaminu przygotowano w oparciu o  Ustawę  o gospodarce ściekowej  

Ceny wody i ceny ścieków się nie zmieniają.  

  Uchwała została podjęta  jednogłośnie 

 

f. Uchwała Nr 211/XLVII2018 w sprawie  wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Opatów 

Zaspokajanie zbiorowych potrzeb wspólnoty samorządowej należy do zadań 

własnych gminy. W zakres ten wchodzą między innymi sprawy związane z 

budową i utrzymaniem dróg gminnych. 

            Przeznaczona do nabycia nieodpłatnego  przez Gminę Opatów 

nieruchomość gruntowa położona jest w miejscowości Waleńczów, oznaczona 

jako działka 280/5 o powierzchni 0.5302 ha, znajduje się na terenie między ulicą 

Szkolną a ulicą Leśną. 

            Właściciel zadeklarował nieodpłatne przekazanie nieruchomości 

gruntowej na własność Gminy Opatów. 

Uchwała została podjęta  jednogłośnie 

 

 

g.  Uchwała Nr 212/XLVII2018 w sprawie  ustalenia zasad sprzedaży lokali 

mieszkalnych i nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi stanowiących własność gminy Opatów na rzecz najemców i 

warunków udzielenia bonifikat 

Niniejszy projekt Uchwały w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych  



stanowiących własność gminy Opatów został sporządzony w celu racjonalizacji 

gospodarowaniem zasobem mieszkaniowym gminy w zakresie sprzedaży lokali 

mieszkalnych. 

Postępująca dekapitalizacja zasobów mieszkaniowych wymusza na gminie 

zwiększenie środków finansowych na generalne remonty budynków. 

Zgodnie art. 68, ust.1, pkt 1 i 7 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997r. o gospodarce 

nieruchomościami ( Dz.U. z 2018r. poz. 121 z późn. zm.) przy sprzedaży lokali  

mieszkalnych na rzecz ich najemców istnieje możliwość zastosowania 

bonifikaty od wartości określonej przez uprawnionego rzeczoznawcę 

majątkowego. 

Wprowadzenie bonifikaty od ceny lokali i budynków mieszkalnych ma swoje 

uzasadnienie: 

1)sprzedaż lokali mieszkalnych w drodze bezprzetargowej dla ich 

dotychczasowych najemców; 

2)przy udzielaniu bonifikaty został uwzględniony okres najmu lokalu, rok 

budowy i stan techniczny budynków; 

3)najemcami lokali mieszkalnych są osoby, które poniosły określone wydatki 

związane z ich utrzymaniem, bądź  rodziny o niskich dochodach. 

Uchwała została podjęta  jednogłośnie 

 

Ad- 7.  Nie zgłoszono wniosków i zapytań. 

Ad-8 

Radny powiatowy Tomasz Jeziorski poinformował o uruchomieniu w 

Waleńczowie Domu rodzinkowego.   

- przetarg na oznakowanie dróg powiatowych, bardzo ogromne koszty, w 

przyszłym roku może uda się to zrobić po mniejszych kosztach 

Radny Andrzej  Zalski stwierdził, że Powiat lekceważy sobie bezpieczeństwo 

mieszkańców naszej gminy. 

Radny powiatowy zauważył, ze nie zawsze można zrobić wszystko jak się chce, 



głownie chodzi o ograniczone środki finansowe.   

Pismo  ze Starostwa Powiatu w sprawie wyrażenia opinii na temat ustalenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych  na terenie powiatu kłobuckiego 

w 2019r . Radni po zapoznaniu wyrazili opinie pozytywną.  

Radny Dariusz  Zając na temat spotkania rady społecznej ZOZ, gdzie ustalono, 

ze jedna karetka  będzie zakupiona ze środków współfinansowanych z Urzędu 

Wojewódzkiego , druga ze środków z odszkodowania po wypadku karetki. 

Poinformował również,  że jest wolny wakat w ZOZ-ie na stanowisko  

Dyrektora ds. lecznictwa. 

Przewodniczący RG przypomniał o złożeniu oświadczeń majątkowych na 

koniec kadencji. Termin – 17 września br. Szczegóły w przesłanym do radnych 

piśmie. 

Ad-9 

Wobec zrealizowanego porządku obrad, Wiceprzewodniczący Rady Gminy  

zamknął  XLVII zwyczajną sesję Rady Gminy Opatów. 

 

Protokołowała 

Joanna Krotla  

 

 


